
Zápis zo zasadnutia Komisie financií, legislatívy a podnikateľských 
aktivít MZ Bratislava – Lamač zo dňa 17.04.2024 (17.00 – 19.10) 

 
 
Prítomní: 
Mgr. Alexandra Kriššová, predseda, 
Mgr. Petronela Klačanská, PhD., podpredseda,  
Mgr. Mária Horecká, 
Mgr. Mária Šimončičová, 
Mgr. et Mgr. Hana Ifková – tajomník 
 
Ospravedlnení: 
RNDr. Ján Mazák, PhD., 
Ing. Beata Balaž Siváková, 
JUDr. Petra Žitňanská, 
Ing. Martin Studva, 
 
 
 
Program zasadnutia: 
 
1. Otvorenie 
2. Financie 

A. Návrh na poskytnutie finančných dotácií oprávneným subjektom v zmysle VZN 
č. 3/2020 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mestskej časti 
Bratislava – Lamač 

3. Nakladanie s majetkom: 
A. Ing. Danica Budovská - žiadosť o nájom časti pozemku reg. „C“ KN parc. č. 

610/27 o výmere 110 m², k.ú. Lamač 
B. Občianske združenie – Rybička – žiadosť o predĺženie nájmu nebytových 

priestorov o výmere 93,86 m2, Nebytový priestor č. 10-80 (Spoločenské centrum 
Lamač) v bytovom dome so súp. č. 4671, vchod: Malokarpatské nám. 8, 
situovanom na pozemku reg. „C“ KN parc. č. 481/30, k. ú. Lamač 

4. Informatívne správy 
A. Vyhodnotenie OVS - nájom nebytového priestoru situovaného v stavbe so súp. 

č. 1128 - Dom služieb Lamač, Malokarpatské nám. č. 7, Bratislava (informatívna 
správa) 

B. Návrh VZN, ktorým sa určuje spádová materská škola v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Lamač pre deti s trvalým pobytom 
v mestskej časti Bratislava-Lamač (informatívna správa) 

5. Rôzne 
Ústne informácie (Duspama - hospodárenie s bytmi a nebytovými priestormi vo 
vlastníctve MČ a MČ do správy zverenými; Dohoda o spolupráci pri rozvoji 
športu medzi MČ a OZ Lamač v pohybe) 

6. Záver 
                                              

 
1. Otvorenie 

 
 Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie, ktorá privítala prítomných členov 
a predniesla program zasadnutia komisie. 
 
 



2. A  Návrh na poskytnutie finančných dotácií oprávneným subjektom v zmysle 
VZN č. 3/2020 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mestskej časti 
Bratislava – Lamač 

 
Pani predsedníčka informovala prítomných členov komisie, že boli vyhlásené dve kolá 

výziev. V prvom kole podali žiadosť o dotáciu v stanovenom termíne 4 žiadatelia v druhom 
kole 3 žiadatelia. Ďalej uviedla, že v rozpočte pre rok 2024 je vyčlenená suma 33 000€ na 
priame dotácie, pričom celková žiadaná suma všetkých žiadostí predstavuje sumu takmer 
60 000€. Následne začala diskusia členov k jednotlivým žiadostiam a navrhnutie výšky 
dotácie. Komisia sa zamerala na činnosť jednotlivých subjektov v MČ BA – Lamač, výšku 
poskytnutej dotácie v predchádzajúcich rokoch a na poskytnuté iné výhody MČ v súčasnosti 
a aj predchádzajúcich obdobiach (napr. nepeňažnej podpore žiadateľov v podobe úľav na 
výške nájomného za využívané priestory, resp. podpore rôznych aktivít). 
 
 

 Atletika JOJO Lamač - komisia hlasovala za schválenie dotácie vo výške 
2500€: 

 
Hlasovanie Členovia komisie 
Za 4 

Proti - 
Zdržal sa  
Nehlasoval  
Neprítomný v čase hlasovania:  
Pripomienky: Komisia navrhuje účelové určenie dotácie 

na prenájom priestorov. 
 
 
 

 Futbalový klub Lamač - komisia hlasovala za schválenie dotácie vo výške 
20 000€: 

 
Hlasovanie Členovia komisie 
Za 4 

Proti - 
Zdržal sa  
Nehlasoval  
Neprítomný v čase hlasovania:  
Pripomienky: Komisia navrhuje stretnutie so zástupcami 

FK Lamač, aby vyčíslili ročné náklady na 
energie, resp. predložili k nahliadnutiu 
účtovnú závierku. 

 
 

 
 B-S 13/ Stoh - komisia hlasovala za schválenie dotácie vo výške 1500€: 

 
Hlasovanie Členovia komisie 
Za 2 

Proti - 
Zdržal sa 2 
Nehlasoval  
Neprítomný v čase hlasovania:  



Pripomienky: Komisia navrhuje zvážiť podporu 
organizovania Bitky pri Lamači len pri jej 
výročiach. 

 
 
 GOJU KAI KARATE Bratislava - komisia hlasovala za schválenie dotácie vo 

výške 1250€: 
 
Hlasovanie Členovia komisie 
Za 4 

Proti - 
Zdržal sa  
Nehlasoval  
Neprítomný v čase hlasovania:  
Pripomienky: Komisia navrhuje účelové určenie dotácie 

na položky z rozpočtu v žiadosti 1-3 
(elektrická energia, Slovakia Open - 
štartovné, M SR v karate – štartovné) 

 
 
 Priestor na rozvoj - komisia hlasovala za schválenie dotácie vo výške 

2500€: 
 
Hlasovanie Členovia komisie 
Za 3 

Proti - 
Zdržal sa 1 
Nehlasoval  
Neprítomný v čase hlasovania:  
Pripomienky:  

 
 

 
 MO JDS Bratislava - Lamač - komisia hlasovala za schválenie dotácie vo 

výške 900€: 
 
Hlasovanie Členovia komisie 
Za 4 

Proti - 
Zdržal sa  
Nehlasoval  
Neprítomný v čase hlasovania:  
Pripomienky:  

 
 Komunita Eben Ezer - komisia hlasovala za neschválenie dotácie: 

 
Hlasovanie Členovia komisie 
Za 4 

Proti - 
Zdržal sa  
Nehlasoval  



Neprítomný v čase hlasovania:  
Pripomienky:  

 
 

3. Nakladanie s majetkom: 
A. Ing. Danica Budovská - žiadosť o nájom časti pozemku reg. „C“ KN parc. č. 

610/27 o výmere 110 m², k.ú. Lamač 
 
Komisia odporúča najskôr získať stanovisko príslušného oddelenia / referátu 

zaoberajúceho sa otázkou životného prostredia, či je možné zámer žiadateľky z ich 

pohľadu vôbec realizovať. 

 
 

B. Občianske združenie – Rybička – žiadosť o predĺženie nájmu nebytových 
priestorov o výmere 93,86 m2, Nebytový priestor č. 10-80 (Spoločenské centrum 
Lamač) v bytovom dome so súp. č. 4671, vchod: Malokarpatské nám. 8, 
situovanom na pozemku reg. „C“ KN parc. č. 481/30, k. ú. Lamač 

 
 

Komisia na daný priestor navrhuje v zmysle platnej legislatívy vyhlásiť OVS s účelom 

prevádzky služieb (prípadne obchodu). 

 
 
 

4. Informatívne správy 
A. Vyhodnotenie OVS - nájom nebytového priestoru situovaného v stavbe so 

súp. č. 1128 - Dom služieb Lamač, Malokarpatské nám. č. 7, Bratislava 
(informatívna správa) 

 
 
Komisia berie na vedomie: bez pripomienok 

 
 

B. Návrh VZN, ktorým sa určuje spádová materská škola v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Lamač pre deti s trvalým pobytom 
v mestskej časti Bratislava-Lamač (informatívna správa) 

 
 

Komisia berie na vedomie: bez pripomienok 

 
 
5. Rôzne 

Ústne informácie (Duspama - hospodárenie s bytmi a nebytovými priestormi vo 
vlastníctve MČ a MČ do správy zverenými; Dohoda o spolupráci pri rozvoji 
športu medzi MČ a OZ Lamač v pohybe) 

 
Pani predsedníčka informovala prítomných členov komisie o stave preberania dokumentácie 
a účtu od spol. Duspama. 
 



K športovej hale pani predsedníčka uviedla, že sa konalo stretnutie, kde boli prerokované 
témy: dodatočný súhlas s investíciou (lezecká stena), predloženie harmonogramu užívania 
a možnosť ďalšej spolupráce. 

 
 
 

6. Záver 
Pani predsedníčka poďakovala prítomným za účasť na komisii. 

 
 
Zapísala: Mgr. et Mgr.  Hana Ifková - tajomník 
 
Overila: Mgr. Alexandra Kriššová. v. r. - predseda KFLaPA 


